
Marit van Vliet vertelt over haar ervaringen bij de 
accreditatiecommissie. 

“Ik ben in de accreditatiecommissie gegaan omdat ik het belangrijk vind om iets te doen voor 

de ontwikkeling van vaktherapie. Wat het interessant maakt, is dat je goed op de hoogte blijft 

van het scholingsaanbod en dus ook van de tendensen in vaktherapieland. Zo lijkt 

mindfulness over z'n hoogtepunt heen te zijn en is er nu veel aanbod in mentaliseren en 

focusing. Het zet me aan tot het lezen van literatuur over een nieuw onderwerp of het volgen 

van scholing. Er worden tijdens de vergaderingen leuke discussies gevoerd, want er is een 

groot grijs gebied tussen wel en niet accreditatiewaardig! Tussen vakinhoudelijk en 

supervaag. Tussen professioneel en voor iedereen toegankelijk. Ik voel me als commissielid 

nu meer betrokken bij het Register Vaktherapie en de FVB en heb meer inzicht in wat er 

allemaal gedaan wordt om onze beroepsgroep te vertegenwoordigen. Als nieuw commissielid 

loop je eerst een vergadering mee, zodat je meekrijgt hoe wij tot een goed oordeel proberen te 

komen.” 


